
PROTOKÓŁ NR 12/07

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego oraz 

Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 16 listopada 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Ad. 1 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:05. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji Ładu i Porządku Publicznego:
1. Ewa Pędziwiatr – Przewodnicząca,
2. Roman Kołodziej,
3. Kordian Kosowski,
4. Zbigniew Mazurak,
5. Roman Tryhubczak.

Członkowie Komisji Gospodarki Komunalnej:
6. Roman Kołodziej – Przewodniczący,
7. Genowefa Pohoska,
8. Zofia Ujma,
9. Tadeusz Cwynar,
10. Andrzej Machnica,
11. Henryk Płoński

Zaproszone osoby:

1. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta,
2. Anna Perłowska – Dyrektor ZEZK,
3. Piotr Tyrawa.

Ad. 2 Po przywitaniu zgromadzonych przyjęto porządek obrad, który przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 11/07 z posiedzenia Komisji KŁi PP odbytego w dniu 06 listopada 2007r.
4. Opinia projektu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów na terenie miasta Kowary.
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.  3  Przewodnicząca  komisji  poinformowała,  że  protokół  ostatniego  posiedzenia  został 

sporządzony i znajduje się w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do jego treści. Protokół przyjęto jednogłośnie.

Ad. 4  Komisje opiniują negatywnie projekt uchwały 6 głosami „przeciw”, 4 „za”, 1 osoba opuściła 

posiedzenie Komisji przed głosowaniem.

Komisje po burzliwej dyskusji  przyjęły stanowisko – 40,-  złotych od każdego posiadanego psa. Komisje 

uznały, że należy przyjąć kwotę 40 ,- złotych od posiadania  jednego psa, natomiast obniżyć o 10,- złotych 

kwotę od posiadania każdego następnego.  Ponadto,  w momencie ujawnienia wszystkich psów w gminie 

należy  obniżać   stawkę  opłaty  od  każdego  następnego  psa.  Padły  stwierdzenia:  im  wyższa  stawka  tym 

mniejsza ściągalność opłat.

Ad.   5  W sprawach różnych Pan Kołodziej poruszył sprawę tegorocznego budżetu MSR –u  oraz 

zasadność funkcjonowania  tej jednostki. 

Pan Burmistrz przedstawił wyniki pokontrolne do m-ca czerwca br. uwzględniające wysokie  koszty wyjazdów 

służbowych i rozmów  telefonicznych. Uznał, że należy spotkać się z MSR-em, po przygotowaniu przez Pana 
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Skarbnika kosztów funkcjonowania jednostki, i wyjaśnić nurtujące radnych problemy.

Przewodnicząca  poinformowała  zebranych,  że  Starosta  Jeleniogórski  przekazał  uchwalony  przez  Radę 

Powiatu Jeleniogórskiego „Powiatowy program zapobiegania  przestępczości  oraz  ochrony bezpieczeństwa 

obywateli  i  porządku publicznego miasta Jeleniej  Góry i  powiatu jeleniogórskiego na lata 2007-2010, do 

służbowego wykorzystania. Prosiła o zapoznanie się  z uchwałą pod kątem zadań prowadzonych przez miasto 

Kowary  i  dla  miasta  Kowary.  Podała  stronę  internetową,  na  której  zamieszczono  treść  uchwały 

http://powiat.jeleniogorski.sisco.info/  uchwała Nr X/63/07 Rady Powiatu z dnia 31 lipca 2007 roku.

Komisja  wnioskuje  o  powiadomienie  jednostek  organizacyjnych  urzędu  oraz  innych  instytucji 

zainteresowanych  poprawą bezpieczeństwa o wejściu w życie uchwały.

Ad. 6    Przewodniczący zamknęli posiedzenie o godzinie 18:30.

                                                                                           Przewodniczący Komisji

 Gospodarki Komunalnej

Protokołowali:                                                                                             Przewodnicząca Komisji

Roman Kołodziej

Ewa Pędziwiatr                                                                                         Ładu i Porządku Publicznego 
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